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Voorzitter, 

 

Naar aanleiding van de recente uitkomst van de  tweede ronde van het project 
Woningbouwimpuls, waarin 28 gemeenten  substantiële nieuwbouwsubsidies 
hebben gekregen van het Rijk en Provincie, heeft de fractie van het CDA de 
volgende vragen voor de portefeuillehouder: 

1) Heeft Borne voor deze tweede ronde een aanvraag ingediend? 
2) Heeft Borne zich voor de eerste ronde aangemeld waarin 27 gemeenten 

met succes een aanvraag hebben ingediend? 
3) Gaat Borne meedoen met de derde ronde? 
4) Wat zijn de criteria voor een aanvraag? 
5) Wat bepaalt de keuze voor aanvragen die aan de eisen voldoen? 
6) Als Borne wel een aanvraag heeft ingediend, waarom is die dan niet 

gehonoreerd? 
 

Tot zover voorzitter. 

 


